



www.plantum.hr

Sotovento Boats
Boat Rental Service

BASIC INSTRUCTIONS:

- 1). DRIVING: The recommended speed of the machine is approx. **4000 rpm**, driving speed **18-22 knots**. Gliding is prohibited closer than 300 m from the coast.
- 2). ANCHORING: Our coastline and the **seabed is rocky**. It is recommended to choose a place to anchor where the seabed is **sandy**, usually at a depth of **6-12 m sea**, and at a distance of **3-4 length** of boat from the coast. Just throw bow anchor, boat turns downwind. It is rarely necessary to bind the stern with a rope for the shore.
- 3). PORT: All our nearby port: port Beli, St. Grgur, Goli otok have prepared binding for the ship. The fee is paid about 80-150 kn
- 4). SWIMMING: We recommend **swimming from the boat**. It is easy to get into the sea and back to the ship. In the coastal shallows should pay attention to the hedgehogs and sharp stones.
- 5). GENERAL: Bring at least 1 liter of water per person, hat, jacket, sunscreen, sunglasses, some food, cell phone.

OUR CONTACT: ++385 91 1023456
RESCUE SERVICE: 195



www.plantum.hr

Sotovento Boats
Boat Rental Service

GRUNDLEGENDE ANWEISUNGEN:

- 1). FAHREN: Die empfohlene Geschwindigkeit der Maschine beträgt ca. **4000 U / min**, Fahrgeschwindigkeit **18-22 Knoten**. Die schnelle Fahrt(Gleiten) ist erst ab 300 m von der Küste erlaubt.
- 2). ANKERUNG: Unsere Küste und der **Meeresboden sind felsig**. Es wird empfohlen, einen Ankerplatz zu wählen, an dem der Meeresboden **sandig** ist, normalerweise in einer Tiefe von **6 bis 12 m** und in einer Entfernung von **3 bis 4 Bootslängen** von der Küste. Werf einfach den Buganker, das Boot dreht sich gegen den Wind. Es ist selten notwendig, das Heck mit einem Seil für das Ufer zu binden.
- 3). HAFEN: Alle unsere Häfen in der Nähe: Port Beli, St. Grgur, Insel Goli, hat die Bindung für das Schiff vorbereitet. Die Gebühr beträgt ca. 80-150 kn
- 4). SCHWIMMEN: Wir empfehlen, **vom Boot aus zu schwimmen**. Es ist leicht, ins Meer und zurück zum Schiff zu gelangen. In den Küstenseichten sollte man auf die Igel und scharfen Steine achten.
- 5). ALLGEMEINES: Bringen Sie mindestens 1 Liter Wasser pro Person, Hut, Jacket, Sonnencreme, Sonnenbrille, etwas Essen und Handy mit.

OUR CONTACT: ++385 91 1023456
RESCUE SERVICE: 195